

《单词百科:prepositional是什么意思?prepositional怎么发音?prepositional的解释和用法》

英语单词prepositional是什么意思?prepositional怎么读?prepositional怎么发音?简答网为您整理了prepositional的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



prepositional怎么读

prepositional的读音:[prep 'z nl]

prepositional的意思

1、adj.介词的，前置词的；

prepositional的相关词组

1、prepositional phrase 介词短语；

2、 prepositional phrases 介词短语(prepositional phrase的名词复数);

prepositional的双语例句

1、 Read the following sentences and underline the prepositional phrases used as the attributive clauses.

读下列的句子而且在被当作归属子句使用的前置词的片语下面划线.

2、 An attributive clause is a clause that modifies a noun an adjective or prepositional phrase does.

在复合句中,主句中的名词可以由从句来修饰.用来修饰主句中名词的从句就叫定语从句.

3、 You use some adverbs of degree to modify clauses and prepositional phrases.

有些程度副词可修饰从句或介词短语.

4、 Adverbials are usually adverbs, adverb phrases, or prepositional phrases.

状语通常由副词, 副词短语或介词短语构成.

5、 The prepositional phrase here is used adverbially.

这个介词短语在这里用作副词.

6、 Therefore, its syntactic position is not as flexible as that of a locative prepositional phrase.

然而, 其句法位置不如处所介词短语灵活.

7、 Moreover, the investigation of locative prepositional phrases helps find the spatiotemporal principles in locating experience.

此外, 对处所介词短语的考察有助于找到处所经验的时空规律.

8、 In fact a locative prepositional phrase is the general name of spatiotemporal prepositional phrases.

实际上,处所介词短语是时空介词短语的总称.

9、 Moreover, the locative environment is mainly realized a locative prepositional phrase.

另外,处所环境主要由处所介词短语加以体现.

10、In addition a locative prepositional phrase is mainly a locative preposition and a nominal group.

此外,处所介词短语主要由处所介词加名词词组组合而成.

11、I argue that locative prepositional phrases are taken as a lexicogrammatical pattern to recognize genre types.

我认为作为一种词汇语法模式的处所介词短语可以用于识别语类类型.

12、The prepositional phrase used as an adverbial is usually before a verb.

介词结构一般放在动词前作状语.

13、What is the function of the prepositional phrase?

这个介词短语的作用是什么?

14、A preposition together with its object is called a prepositional phrase.

介词与它的宾语一起称为介词宾语.

以上是简答网为您整理的prepositional怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于prepositional的用法、prepositional的释义、prepositional的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/prepositional>